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               2022-06-21 
 

Till samhällsbyggnadsnämndens ordförande Gabriel Melki (S) angående kontakt med ST1  

 

Frågan om en sekundär uppgång till Tullinges pendeltågsstation har varit på tapeten den senaste 

tiden. 

 

Den naturliga platsen för denna uppgång är ungefär där ST1s drivmedelspumpar står idag. Om man 

i närtid har för avsikt att uppföra ytterligare en uppgång till pendeltåget kommer förmodligen 

drivmedelsanläggningen att vara i vägen för denna.  

 

Såvida kommunen menar allvar med sin strävan att få till ett ytterligare en uppgång till pendeltåget 

vore det klokt att anvisa en annan plats för en framtida bensinstation.  

 

Jag vill därför fråga samhällsbyggnadsnämndens ordförande följande:  

 

Har kommunen varit i kontakt med ST1 angående hur en sekundär pendeltågsuppgång påverkar 

deras verksamhet? 

 

Anders Thorén (TUP) 

 

 


